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PROTOKÓŁ Nr II/2024 

z Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 21 maja 2024 roku 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kamil Zieliński otworzył II w bieżącej kadencji obrady sesji 

Rady Miejskiej w Stąporkowie.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 14 Radnych w obradach udział bierze 

14 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz., 609) 

poinformował, że obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pana Burmistrza Jarosława Młodawskiego, Zastępcę 

Burmistrza Pana Ryszarda Kusaka, Pana Sekretarza Sołtysów, a także Dyrektor SPZOZ Panią 

Jolantę Więcek- Wróblewską, Dyrektor MGOPS Panią Małgorzatę Gołębiowską, Prezes ZNP 

Panią Teresę Polak oraz wszystkich przybyłych na obrady sesji. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Kamil Zieliński zwrócił się do radnych 

z pytaniem, czy mają pytania lub uwagi do otrzymanego porządku obrad. 

W związku z ich brakiem poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad II 

sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołu z I sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt protokołu z poprzednich sesji został 

przekazany Radnym oraz wyłożony w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół z I sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym tj. od 06 maja do 20 maja 2024 roku zajmowano się sprawami związanymi 

z bieżącym funkcjonowaniem Rady Miejskiej. 
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Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz Stąporkowa Pan Jarosław Młodawski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym tj. od 6 maja do 20 maja 2024 roku. Wydał trzy zarządzenia w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu monitoringu wizyjnego na terenie Gminy Stąporków, wyznaczenia 

miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych 

i plakatów wszystkich komitetów wyborczych na obszarze Gminy Stąporków w wyborach 

posłów do Parlamentu Europejskiego oraz zarządzenie w sprawie powołania Zastępcy 

Burmistrza – Pana Ryszarda Kusaka. Przedstawił Pana Ryszarda Kusaka. Powiedział, iż jest 

on wieloletnim pracownikiem samorządowym. Ostatnio pełnił funkcję Sekretarza gminy 

Nowiny. Dodał, że od 6 maja br., Pan Burmistrz ma przyjemność z nim współpracować. 

Nadmienił, że wspólnie będą pracować dla dobra gminy. W dalszej części wypowiedzi 

powiedział, że uczestniczył w spotkaniach w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim 

z wojewodą z zarządem województwa Świętokrzyskiego i samorządowcami z terenu 

województwa. Uczestniczył w posiedzeniu Miejsko Gminnego OSP z terenu gminy, 

w Świętokrzyskim Biurze Rozwoju Regionalnego w sprawie realizowanych projektów, 

Dyrektorami jednostek podległych i placówek oświatowych. Odbyli spotkanie z Dyrektorem 

Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Kielcach w sprawie wyborów uzupełniających 

w okręgu nr 5. Pan Burmistrz poinformował, że przyjmował mieszkańców wraz 

z  pracownikami, projektantami, inspektorami nadzoru i wykonawcami w sprawie 

realizowanych  inwestycji na terenie gminy. Ponadto Burmistrz Stąporkowa poinformował, 

że w okresie obejmującym sprawozdanie pracownicy Urzędu Miejskiego w Stąporkowie 

zajmowali się  między innymi następującymi zadaniami. Realizowali fundusz sołecki 

m.in. wnioskowali o warunki przyłączeniowe dla wsi Furmanów, opracowali porozumienie 

wewnętrzne dla przetargu na energię elektryczną na lata 2025-2026, dokonali oględzin 

zbiorników wodnych wraz z infrastrukturą, zlokalizowanych na terenie miasta i gminy 

Stąporków pod kątem oznakowania, dokonali wizji lokalnej ustalającej wstępną lokalizację 

przystanków w miejscowościach Wielka Wieś na ul. Mokrej oraz przy skrzyżowaniu 

z ul. Łąkową, a także w Krasnej przy posesji nr 12. Poinformował, że pracownicy sporządzili 

umowę na trzykrotne wykoszenie skarp wokół zbiornika wodnego w Krasnej, prace są w trakcie 

realizacji. Dokonano zapytania ofertowego na opracowanie dokumentacji technicznej 

i uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego na piętrzenie i pobór wody z rzeki Krasna dla potrzeb 

zbiornika wodnego „Krasna”. Ponadto zlecili naprawę urządzeń zabawowych na placu zabaw 

w Niekłaniu Wielkim oraz Odrowążu, mocowania bramki piłkarskiej przy świetlicy wiejskiej 

w Koziej Woli, oraz na wyrównanie terenu i remont ogrodzenia za działce gminnej nr 132/3 

położonej w Lutej. Zadanie finansowane z Funduszu Sołeckiego. Rozpoczęto realizację II etapu 

zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa ogrzewania w szkole w Odrowążu”. Zakończono 

realizację zadania i rozpoczęto odbiór końcowy pn.: „Budowa miasteczka rowerowego”. 

Nadmienił, iż pracownicy przekazali teren budowy wykonawcy dla zadania pn.: „Przebudowa 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Odrowąż”. Wykonano remont drogi kruszywem 

w następujących miejscowościach: Stąporków ul. Górna i Konecka, Wąglowie, Kamiennej 

Woli, Lutej, Czarnej, Wólce Plebańskiej, Lelitkowie, Furmanowie, Wielkiej Wieś 

ul. Piaskowa, Leśna, Górna, Błaszkowie, Wólce Zychowej, Piasku, Bieniu oraz Gosaniu. 

Zamontowali lustro drogowe w ul. Reymonta w Stąporkowie. Uzyskali dofinansowania 

z Ministerstwa Sportu i Turystyki na zajęcia sportowe z nauki pływania dla dzieci pn. „Pływaj 

http://bip.staporkow.pl/?a=11111
http://bip.staporkow.pl/?a=11111
http://bip.staporkow.pl/?a=11091
http://bip.staporkow.pl/?a=11091
http://bip.staporkow.pl/?a=11091
http://bip.staporkow.pl/?a=11091
http://bip.staporkow.pl/?a=11091
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z pasją bez używek” w ramach programu „Umiem pływać”. Uzupełnili wniosek 

o dofinansowanie pn. „Bezpieczni i świadomi mieszkańcy w gminie Stąporków – budowa 

i modernizacja systemu monitoringu miejskiego oraz realizacja działań profilaktycznych 

w zakresie bezpieczeństwa”. Kolejno na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 

wszczęli postępowania administracyjne oraz wystąpili do organów opiniujących dla 

przedsięwzięcia pn.  „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1472T (0436T) Stąporków-Stara Góra 

– Furmanów na długości około 8 400 m”, a także przedsięwzięcia pn.  „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1442T Stąporków – Smyków – Radoszyce na długości około 3 000 m” 

(do Błotnicy do Stąporkowa ul. Górniczej przy ZUK-u). Zawiadomiono o zakończeniu 

postępowania w sprawie przedsięwzięcia pn. „Budowa budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych wraz z infrastrukturą techniczną na terenie nieruchomości usytuowanej 

w miejscowości Kozia Wola. Nadmienił, że Wydział Ochrony Środowiska otworzył oferty 

na realizację zadania pn. „Usuwanie demontaż, transport i unieszkodliwianie odpadów 

niebezpiecznych w postaci materiałów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy 

Stąporków” i wybór wykonawcy. Ponadto na bieżąco realizowano zadania i sprawy 

mieszkańców gminy zgodnie z zakresami obowiązków przypisanymi poszczególnym 

wydziałom i referatom.  

Ad. pkt. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym Rady Miejskiej 

i ponieważ Radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.7. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych 

Komisji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu radnych Rady 

Miejskiej przed II sesją ustalono składy osobowe stałych komisji Rady Miejskiej 

w Stąporkowie na kadencję 2024-2029, które przedstawiały się w następujący sposób: 

W skład Komisji Rewizyjnej zaproponowano następujących radnych: 

1/ Dąbrowski Sławomir -Przewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

2/ Zbigniew Polak – Wiceprzewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

3/ Karpeta Marzena – Członek, która wyraziła zgodę na udział w pracach komisji, 

4/ Dajczer Jakub – Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

W skład Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego zaproponowano następujących 

radnych: 

1/ Trudnos Jacek – Przewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

2/ Młodawska Małgorzata – Wiceprzewodnicząca, która wyraziła zgodę na udział w pracach 

komisji, 

3/ Miernik Tomasz – Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

4/ Chrzan Krzysztof – Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

W skład Komisji Spraw Społecznych zaproponowano następujących radnych: 

1/ Mazur Edward – Przewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji,  

2/ Bartosiński Paweł - Wiceprzewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach 

komisji, 

3/ Lotarski Marek - Członek, która wyraziła zgodę na udział w pracach komisji, 

4/ Miernik Tomasz - Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 
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5/Zieliński Kamil- Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

W skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponowano następujących radnych: 

1/ Zamachowska Barbara – Przewodnicząca, która wyraziła zgodę na udział w pracach 

komisji, 

2/ Bartosik Iwona – Członek, która wyraziła zgodę na udział w pracach komisji, 

3/ Młodawska Małgorzata – Członek, która wyraziła zgodę na udział w pracach komisji, 

4/ Karpeta Marzena- Członek, która wyraziła zgodę na udział w pracach komisji, 

W skład Komisji Uzdrowiskowej zaproponowano następujących radnych: 

1/ Dajczer Jakub – Przewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

2/ Lotarski Marek – Wiceprzewodniczący, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

3/ Trudns Jacek - Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

4/ Bartosiński Paweł - Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji, 

5/Bartosik Iwona – Członek która wyraziła zgodę na udział w pracach komisji, 

6/Polak Zbigniew - Członek, który wyraził zgodę na udział w pracach komisji Przewodniczący 

Rady Miejskiej Kamil Zieliński odczytał treść projektu uchwały. Poinformował, iż zgodnie 

ze statutem Komisja Skarg Wniosków i Petycji spośród swoich członków wybiera zastępcę 

przewodniczącego na pierwszym posiedzeniu.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr II/3/2024 w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej Kamil Zieliński odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” – 9 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” –5 głosów 

Podjęła uchwałę Nr II/4/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków płacy Burmistrza 

Stąporkowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kamil Zieliński poinformował, iż projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Radnych. Projekt uchwały został odczytany 

i w związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia warunków płacy Burmistrza Stąporkowa, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwetaryzacyjnej 

Mienia Komunalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż po dyskusji na wspólnym posiedzeniu radnych 

przed II sesją do prac w Komisji Inwentaryzacyjnej desygnowani zostali:  

1. Przewodniczący Komisji :  Zbigniew Polak .  

2. Członkowie:   Lotarski Marek ; 

Bartosik Iwona. 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr II/6/2024 w sprawie powołania Komisji Inwetaryzacyjnej Mienia Komunalnego, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radny Edward Mazur zwrócił się zapytaniem do Pana Burmistrza. Poinformował, 

iż na stronach w portalu społecznościowym został zablokowany. Poprosił o odblokowanie. 

Dodał, że z radnymi złożyli interpelację dotyczącą informacji o prowadzonych przez gminę 

portali społecznościowych. Poinformował, iż w odpowiedzi uzyskali informację że gmina nie 

prowadzi żadnych stron  

Burmistrz Stąporkowa Pan Jarosław Młodawski poinformował, iż profil o nazwie „Gmina 

Stąporków” osobiście pomagał zakładać w momencie bycia pracownikiem tut. Urzędu, 

a którym nie jest  od 6 lat. Nadmienił, iż przez ten okres nie wie co się z  tym profilem działo. 

Poinformował, iż pracownicy przekazali informację, że gmina w obecnej chwili nie prowadzi 

żądnych profili społecznościowych. Dodał, iż nikt z urzędu nie ma dostępu do tego profilu. 

Powiedział, iż można się domyśleć kto ten dostęp posiada, lecz żadnych dowodów na to nie ma. 

Nadmienił, iż profil ten niedawno zmienił nazwę na „wieści gminne Stąporków”. Ponownie 

powiedział, iż administratorem tego profilu nie są pracownicy urzędu. Wyjaśnił, iż znalazł 

umowę w sprawie kupna grupy na Facebooku o nazwie Que pasa Stąporków przez Gminę 

Stąporków od jednego z przedsiębiorców za kwotę 7 000 zł w celu promocji gminy. Nadmienił, 

że do tej grupy ma dostęp pracownik promocji. Dodał, że według niego strona ta nie służy 

do promocji gminy w związku z czym należy zastanowić jakie działania z tym poczynić. 

Podkreślił, że gmina Stąporków w chwili obecnej dysponuje dostępem tylko i wyłącznie 



6 
 

do wspomnianej grupy. Nadmienił, iż należy zastanowić się co zrobić z tą stroną. Powiedział, 

że trwają prace nad tym, aby uruchomić urzędowy, gminny profil do którego zastęp zostanie 

zabezpieczony poprzez to iż dostęp do tego będzie mieć kilka osób. Poinformował, że nie 

będzie cenzury, lecz będą przedstawiane bieżące informacje z działania Gminy. Zostanie 

wspólnie ustalony regulamin profilu z racji tego, iż pewne treści muszą zostać ocenzurowane 

chociażby takie, które dotyczyć będą treści zakazanych m.in. prawem lub zostaną przekroczone 

normy przyzwoitości. Dodał, iż na ta chwilę posiada tylko taką wiedzę odnośnie profili 

społecznościowych jaka została przedstawiona. Poinformował, iż nie może radnego Mazura 

odblokować ponieważ nie posiada dostępu, natomiast do profilu Que pasa Stąporków 

zainterweniuje z racji tego, iż pracownik gminy ma do tego dostęp. 

Radny Edward Mazur poprosił, aby z zakupionego przez gminę profilu został odblokowany. 

Powiedział, że kilka lat temu gmina obiecała wybudowanie wiaty przystankowej na ul. 1 Maja. 

Dodał, iż wiata ta do dziś nie została wykonana. Poinformował, że zostawały składane pisma 

w tej sprawie również adresowane do Biura Rady. Poprosił o zajęcie się tą sprawą z racji tego, 

iż od tego momentu minęły lata i nic z tym nie zostało zrobione.   

Burmistrz Stąporkowa Pan Jarosław Młodawski poinformował, że sprawę skonsultuje 

się z wydziałem nieruchomości, który zajmuje się przystankami i wiatami przystankowymi. 

Sprawa zostanie Radnemu Edwardowi Mazurowi poza sesją. 

Rady Marek Lotarski zwrócił się z zapytaniem do Dyrektor SPOZ Pani Jolanty Więcek – 

Wróblewskiej czy są podejmowane konkretne działania odnośnie lekarzy w ośrodkach zdrowia, 

a konkretniej w Niekłaniu Wielkim. Nadmienił, że mieszkańcy chcą być świadomi 

o podejmowanych przez Panią Dyrektor działań. Zapytał o to w jaki sposób Radni mogą 

kontaktować się z Panią dyrektor.  

Dyrektor SPZOZ Pani Dyrektor Jolanta Więcek- Wróblewska odpowiadając swojemu 

przedmówcy poinformowała, że w sprawie lekarzy to prowadzone są cały czas rozmowy. 

Dodała, że wielokrotnie informowała, że ośrodki zamiejscowe posiadają nieco większe 

wymagania co do lekarza pierwszego kontaktu, ponieważ musi to być lekarz posiadający 

specjalizację w zakresie medycyny rodzinnej, lub pełną specjalizację chorób wewnętrznych. 

Nadmieniła, że w grę wchodzą tylko dwie wymienione specjalizacje w związku z powyższym 

na chwile obecną nie ma żadnego lekarza, który mógłby przyjmować w tych ośrodkach 

samodzielnie. Odnosiła się do kadry lekarskiej. Poinformował, iż od 1 czerwca br. Pan doktor 

Wrona będzie przyjmował 5 dni w tygodniu co za tym idzie będzie stałym lekarzem oraz będzie 

można na niego składać deklaracje. Nadmieniła, iż cały czas próbują powiększać skład lekarski. 

Poinformowała, iż posiadają czterech lekarzy rezydentów tj. Pan doktor Piotr Skrzeta, Pani 

doktor Ewelina Gierczyńska, Pani doktor Klaudia Papros oraz Pani doktor Gabriela 

Markiewicz. Wyjaśniła, iż są to lekarze rezydencji, czyli tacy którzy są dopiero w trakcie 

specjalizacji związku z czym nie mogą pełnić samodzielnie dyżurów w miejscowościach 

Niekłań Wielki, Błaszków oraz Krasna. Poinformowała, że Ci lekarze jak najbardziej pod 

nadzorem lekarzy posiadających pełną specjalizację leczą pacjentów w siedzibie 

w Stąporkowie. Doktor Wrona, doktor Harnicki, Pani doktor Molasy, pani doktor Cukierska-

Zalega oraz doktor Korzeniewski. Dodała, iż skład ten lekarzy podstawowej opiece zdrowotnej 

na chwilę obecną jest dość dużym składem lekarskim. Ponownie powiedziała, iż cały czas 

poszukiwani są lekarze, odbywa się najczęściej poprzez rozmowy. Poinformowała, 

iż wielokrotnie zostawały składane ogłoszenia w gazetach lekarskich czy to w gazecie Echo, 
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Eskulapa, odzew z samych ogłoszeń jest  niewielki. Dodał, że jest to dosyć zamknięta grupa 

jeśli chodzi o lekarzy, którzy między sobą przekazują pewne informacje. Pani dyrektor 

poinformowała, iż najłatwiej jej dotrzeć poprzez kontakt bezpośredni. Powiedziała, iż temat 

lekarzy specjalistów, nie będzie poruszać. Poinformowała, iż w poniedziałki od godz. 11:00 

do godz. 12:00 jest do dyspozycji w tym czasie przyjmuje wszelkiego rodzaju skargi pacjentów. 

Dodała, że Radni mogą w każdym innym terminie się umówić. Dyżur ten został przyjęty, 

by pacjenci mogli zawsze przyjść i porozmawiać. Na prośbę sołtysów Pani dyrektor poruszyła 

temat specjalistów. Poinformowała, że posiadają dwóch lekarzy okulistów tj. Pani dyrektor 

Pękacz i pani doktor Zapała którzy przyjmują cztery dni w tygodniu. Kolejno lekarz 

laryngologów pani doktor Miller i pani doktor Musiołek. Wyjaśniła, że w sytuacji uzyskania 

większego kontraktu z NFZ z laryngologii jest możliwość rozszerzenia nie na dwa dni lecz 

co najmniej na cztery/ pięć dni w tygodniu. Funkcjonuje dwóch lekarzy ginekologów dwóch 

stomatologów oraz rehabilitacja.  Dodała, że wszystkie specjalizacje o których jest mowa czyli 

te które do tej pory nie było. W dalszej części wypowiedzi Pani Dyrektor powiedziała, że NFZ 

w momencie pandemii zamroził wszystkie konkursy czyli nie można było składać o kontrakt 

w celu otworzenia nowej poradni ponieważ konkursy te w tamtym czasie się nie odbywały. 

Wszystko funkcjonowało na zasadzie przedłużenia dotychczasowych umów. Dodała, iż w br. 

najprawdopodobniej po raz pierwszy NFZ po tej przerwie odblokuje konkursy i w momencie 

otrzymania informacji o odblokowaniu konkursów Pani Dyrektor powiedziała, że znajdzie taki 

potencjał wśród lekarzy, iż będą mogli przyjeżdżać na określoną liczbę godzin.  

Radny Edward Mazur  zwrócił się do pani dyrektor SPZOZ z prośbą o wprowadzenie 

rejestracji na kilka dni z wyprzedzeniem. Wyjaśnił, że od 5 godziny ludzie ustawiają 

się w kolejce. Powiedział, iż trudno się dodzwonić a w momencie odebrania słuchawki 

słyszany jest głos iż nie ma już miejsc. Powiedział, że w innych gminach jest rejestracja na kilka 

dni do przodu. Poprosił o zmianę rejestracji na prośbę radnych oraz mieszkańców.  

Dyrektor SPZOZ Pani Dyrektor Jolanta Więcek - Wróblewska powiedziała, iż rejestracja 

musi być zgodna z wymogami NFZ. Dodała, iż wie jak to funkcjonuje w innych gminach. 

Zgada się z tym. Wszytko zależy od liczby lekarzy i ich dostępności. Im więcej jest godzin 

lekarzy POZ to może funkcjonować tak jak wspomniał pan Radny, iż kilka miejsc można 

zapisać z pewnym wyprzedzeniem. Wyjaśniła, iż lekarz POZ- u musi udzielić pomocy 

w nagłych przypadkach w danym dniu. W związku z powyższym nie można zapisać jak to ma 

miejsce u lekarzy specjalistów, że zapisy odbywają się na cały dzień z wyprzedzeniem na 2 /3 

dni, ponieważ wtedy, gdyby przyszli pacjenci w danym dniu i potrzebowaliby pilnie pomocy 

lub wypadłaby wizyta domowa, zgon to lekarz musi posiadać pewną przestrzeń czyli te godziny 

których przyjmuje pacjentów z danego dnia. Został podzielony kalendarz i część godzin lekarze 

maja zostawione w danym dniu na tych zwanych pacjentów „innych”, którzy pojawiają się tego 

dnia na wspomniane wizyty domowe, zgony lub inne sytuacje nieprzewidywalne, natomiast 

część wizyt umawiana jest z pewnym wyprzedzeniem. Dodała, że przy takim obłożeniu lekarzy 

będzie coraz łatwiej. Pani Dyrektor powiedziała, iż osobiście dąży do tego, aby nie było kolejek. 

Dodała  iż lekarze ustawieni są cały dzień np. jak jest 2 lub 3 lekarzy przyjmujących od 8 od 13 

od 15, aby o każdej porze pacjent mógł się dodzwonić i zarejestrować i do takiego modelu dążą, 

aby te kolejki nie tworzyły się rano, aby pacjenci nie rezerwowali sobie czy też bukowali miejsc 

z samego rana tylko aby była dostępność miejsc przez cały dzień. Dodała, iż jest istnieje 

problem z racji tego, iż wszyscy chcieliby dostać się do tego konkretnego lekarza. 
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Poinformowała, że przy załażeniu iż lekarz może przyjąć teoretycznie od 20 do 30 pacjentów 

i zgodnie z przepisami NFZ preferowany czas wizyty to od 10 do 15 minut na pacjenta 

dorosłego natomiast na dziecko 20 minut. Poinformowała, iż są to standardy, które wyznacza 

NFZ. Dodała że i tak często lekarze przyjmują znacznie więcej pacjentów. Nadmieniła, 

że często tego nie widać, ale dany lekarz w konkretnym dniu miał np. dwie wizyty domowe 

w odległej miejscowości musiał dojechać wrócić, nastąpiły zgony tego dnia i lekarze muszą 

udać się i stwierdzić zgon zgodnie z przepisami nie mogą zostawić rodziny bez pomocy. Pani 

dyrektor powiedziała, iż pracują, aby przyjąć jak najwięcej lekarzy i przyjąć system 

wspomniany przez radnego Mazura, czyli zapisy z pewnym wyprzedzeniem. 

Radny Edward Mazur powiedział, że o godzinie 5 ustawiają się kolejki, a o 7:30 zaczyna się 

rejestracja, natomiast o godzinie 9 dzwoniąc jest już brak wolnych miejsc. 

Dyrektor SPZOZ Pani Dyrektor Jolanta Więcek- Wróblewska powiedziała, 

że w momencie większej liczby godzin lekarskich te kolejki będą rozładowane. 

Radny Paweł Bartosiński powiedział, iż temat ten zostawał poruszany niejednokrotnie, 

a który dotyczył ul. Staszica pomiędzy ul. Fabryczną za szkołą przy zakładach produkujących 

palety. Na drodze jest wzniesienie, które jest tam od ok. 12 lat, przejeżdżające samochody 

omijają to slalomem. Powiedział, ze jest przekonany, że prawie wszyscy obecni na sali wiedzą 

jak to wzniesie wygląda. Dodał, iż droga ta jest bardzo uczęszczana. Poprosił o rozwiązanie 

tego tematu. Nadmienił, iż w obecnych czasach i technologii to sfrezowanie asfaltu jest to trzy 

godziny pracy natomiast jako sołtys od 5 lat o to walczył.  

Burmistrz Stąporkowa Pan Jarosław Młodawski powiedział, iż zajmie się tą sprawą 

Przeprowadzi rozmowy  z wydziałem inwestycji i postarają się rozwiązać ten problem.  

Radna Barbara Zamachowska zwróciła się do Pani Dyrektor SPZOZ zapytała, czy skoro 

Doktor Wrona od 1 czerwca będzie przyjmował 5 dni w tygodniu to czy jest taka możliwość, 

aby dwa dni przyjmował w przychodni Niekłaniu.  

Dyrektor SPZOZ Pani Dyrektor Jolanta Więcek- Wróblewska poinformowała, 

że na chwilę obecną jest ustalony harmonogram przyjęć w przychodni w Stąporkowie. 

Powiedziała, że podczas spotkania komisji temat ten zostanie przedyskutowany. Nadmieniła, 

że w głównej siedzibie tworzą się kolejki rozwiązują tę kwestię w związku z tym na chwilę 

obecną ustalone jest iż doktor Wrona sprawuje dyżur w siedzibie głównej w Stąporkowie.  

Radna Iwona Bartosik zapytała kiedy budynek użyteczności publicznej w Niekłaniu Małym 

będzie funkcjonalny i będą mogli z niego korzystać mieszkańcy. 

Burmistrz Stąporkowa Pan Jarosław Młodawski powiedział, iż z budynku korzystają 

już strażacy. Nadmienił, iż jest problem z racji nieuregulowanego stanu czyli bawialnią. Dodał, 

iż budynek dostali w spadku. Wydział nieruchomości opracowuje regulamin dostępu 

to wspominanego budynku. Poprosił o pozostanie po sesji w celu omówienia tego tematu. 

Dodał, że usytuowanie świetlicy i bawialni w jednym budynku jest dla gminy problemem. 

Nadmienił, iż wiedzą że nie było zapewnione zatrudnienie żadnej osoby ani forma w jakiej ma 

to funkcjonować. Problem próbują rozwiązać. Dodał, że po sesji spotkają się z wydziałem 

nieruchomości, który miał przygotować stosowne dokumenty i będą nad tym tematem 

dyskutować. Dodał, że pozostała część tj. remiza funkcjonuje, natomiast nie funkcjonuje 

bawialnia i siłowania, a w związku z tym, że bawialnia połączona jest ze świetlicą jest problem. 

Nadmienił, że świetlicę można czasem wynająć i tu problemu nie ma. Ponownie powiedział, 

że problem polega na codziennym funkcjonowaniem bawialni. Dodał, iż oczekiwania są duże. 
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Próbują rozwiązać problem którego nie wygenerowali, pod względem prawnym. Powiedział, 

ze jest budynek  z którego nie do końca można korzystać. Musi zostać wypracowana forma 

które pozwoli dzieciom bezpiecznie funkcjonować. Ponownie powiedział, że nad tym tematem 

będą po sesji pracować.   

Radny Zbigniew Polak zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza czy na spotykaniu 

po sesji będzie można ustalić kwestie parkingu między ul. Chopina, a ul. Norwida rozmowy 

w tej sprawie były w poprzedniej kadencji. Dodał, ze jest to częste zapytanie ze strony  

mieszkańców  

Burmistrz Stąporkowa Pan Jarosław Młodawski Prawdopodobnie tak choć w budżecie był 

zawarty niejasny zapis i zabezpieczone 100 ty zł bez podania konkretnego miejsca w którym 

ten parking miałby zostać wykonany. Nadmienił, że z rozmów z radnymi oraz mieszkańcami 

wie że parkingi te były obiecane w wielu miejscach. Dodał, że jest to projekt budżetowy 

i wszyscy znajdujący się w inwestycjach wypracować miejsce w których zostaną one 

zlokalizowane. Jeżeli uznane zostanie iż parkingi są tam najbardziej potrzebne i kwota 

zabezpieczona w budżecie na to pozwoli to zostaną wykonane. Ponownie powiedział, że zapis 

w budżecie był na tyle ogólny i brak jest wskazania gdzie miałby być realizowany. Dodał, 

że być może pracownicy dostali polecenie i jakieś dokumenty w kwestii parkingów posiadają. 

Nadmienił, że zostanie to ustalone po sesji.  

Ad. pkt. 9. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

II sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie dziękując wszystkim za przybycie. 
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